



8112

Acidic Cleaner

This product can effectively remove mineral scales, hard water film, lime stains, cement stains, pipe dirt, rust stains. Contains anti-corrosion material, which capable to inhibit the acid damage to the metal. Use amount is litter but has strong detergency power.

亮麗潔酸性清潔劑

本產品能有效地去除礦物質沉澱物及硬水膜，對石灰漬、水泥漬以及鋼管上的污垢、鏽漬有明顯作用。含有抗腐蝕物質，能抑制酸性物質對金屬的損害。並且用量少，去污力強。

Product Code/ 產品編號: 308112 Dilution/ 稀釋比例 1:1 - 1:6 Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8114

Multi-Purpose Cleaner

This product is a multi-functional alkaline cleaning agents and degreaser. It can remove industrial stains in various places, and can be safely applied to washable surface. Has an excellent cleaning effect especially for heavy grease, oil, chewing gum stains and charcoal stains.

亮麗潔萬能去漬劑

本產品是一種多功能鹼性清潔劑及化油劑。它能清除各種場所的工業污漬，能安全應用於可沖洗表面。針對厚油漬、機油、香口膠漬及炭漬，有更加明顯的清除效果。

Product Code/ 產品編號: 308114 Dilution/ 稀釋比例 1:10 - 1:30 Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8119

Stainless Steel Cleaner

This product has a cleaning, maintenance, brightening and anti-dirt features. Spray or wipe the chemical on the object surface, no need to rub, then a protective film is form to prevent fingerprints, grease, rust stains and water stain on stainless steel surfaces.

亮麗潔不銹鋼保養劑

本產品具有清潔、保養、光亮和不易沾染塵垢的特點。將清潔保養劑噴或塗在物件表面上，無須擦磨，能形成一層保護膜，防止手指印、油污、銹漬、及水漬等。不傷害不銹鋼表面。

Product Code/ 產品編號: 308119 Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8120

All Purpose Cleaner

This product is suitable for daily cleaning of all waterproof floor, due to component containing non-ionic surfactants and soap, not suitable for water sensitive floor e.g. non coated wooden floors and pine floors.

亮麗潔多功能清潔劑

本產品是一款低泡沫濃縮地面清潔劑，適用於所有防水地面的日常清洗，由於含有非離子表面活性劑及皂的成分，不適合清洗與水有作用的地板，如未上底蠟的木地板和松木地板。

Product Code/ 產品編號: 308120 Dilution /稀釋比例 1:10 - 1:30 Pack Size /包裝規格: 4 X 5L

